
Fra: Frode Tufte <frodetufte55@live.no> 
Sendt: tirsdag 25. desember 2018 18:43 
Til: Postmottak Meland 
Emne: VS: Siste versjon Klage B5 
 
Kategorier: Grønn kategori 
 
 
 

Fra: Leif Johnsen <ljholme@online.no>  
Sendt: fredag 14. desember 2018 20.21 
Til: Frode Tufte <frodetufte55@live.no> 
Emne: Re: Siste versjon Klage B5 
 
Ja. Du kan vel skrive i emnefeltet: KLAGE B5 fra Mjåtveitelvens forening. 
 
Sendt fra min iPhone 
 
Den 14. des. 2018 kl. 19.02 skrev Frode Tufte <frodetufte55@live.no>: 

Bra Leif. Da sender jeg den til postmottak?   
 
 
 
.  
 
 
14. des. 2018 6.46 p.m. skrev Leif Johnsen <ljholme@online.no>: 

Hei. 

Har lagt til endringene frå Elzbieta, pluss eit klagepunkt til og våre øsnkjer 

som  klagen skal innehalde.  

  

Første side er no som under, (siste har med setningen frå Elzbieta). 

  

Til Fylkesmannen/Meland kommune. 

  

KLAGE  

på  Godkjenning - GBNR 22/190 - Igangsettingsløyve for 

opparbeiding av utomhusareal og VA-anlegg - Delfelt B5, 

Mjåtveitmarka    

Mjåtveitelvens forening vil med dette klage på deler av vilkår sett til 

tiltakshavar i overnevnte sak, 

Administrativt vedtak. Saknr: 316/2018 

  

Klagen gjelder følgende vilkår: 

1. Bekkelukking av Kloppedalsbekken i felt B5 

2. Manglende krav til vedlikehold og oppgradering av allerede 

etablerte vernetiltak. 

3. «Tiltakshavar må vidare vurdere om det er trong for ytterlegare 
tiltak i byggeperioden.» 
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Til punkt 1:  

Her ønsker vi å unngå bekkelukking. Bekkelukkingen som alt finnes i 

området er midlertidig, noe ordføreren har bekreftet i et svar i 

spørretimen i kommunestyret 20.06.2018:  

«I bakgrunnen for spørsmåla er det eit par ting eg meiner må korrigerast. 

I pkt. 6 blir det hevda at kommunen godkjenner å legge resten av 

Kloppedalsbekken i røyr. Dette er ikkje rett, i samband med ei 

mellomlagring av massar er ein del av bekken midlertidig lagt i røyr. 

Dette er midlertidig og ved realiseringa av den godkjente 

reguleringsplanen må ein ta omsyn til bekken innanfor dei rammene som 

reguleringsplanen set.» 

Til punkt 2:  

Her ønsker vi at tiltakshaver, eller tiltakshaver i samarbeid med 

kommune, fylke og andre parter må få allerede etablerte vernetiltak opp 

på den standard og det funksjonsnivå som opprinnelig vedtatt, og 

oppgradere dem på grunnlag av erfaring med dysfunksjon og forhistorie 

med skader og forurensning. Disse vernetiltaka har vist seg å fungere 

NÅR de er intakt, og blir vist til nasjonalt og internasjonalt som vellykkede 

eksempel på avbøtende tiltak. 

Til punkt 

3:  

Her ønsker vi at «trong for ytterlegare tiltak i byggeperioden» må 

vurderes av uavhengig ekspertise. Erfaringene til nå langs vassdraget har 

uomtvistelig vist at det er nødvendig for å minisere risiko og unngå fatale 

skader.  Det er avgjørende å UNNGÅ  at forurensing skjer. Fylkesmannen 

skriv:  «Det vil sei at partikkelforureining av Kvernhusbekken og 

Mjåtveitelva ikkje er tillate», i følge brev 09.11.2018. Vernetiltakenes 

hensikt er at forurensing IKKE skal skje – fordi det har så fatale 

konsekvenser OM det skjer. 

  

..... 

  

  

God helg! 

Leif 
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